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Fnotokóń mr żl2

z posiedze nia Zamądtl Osied§a orR.ena rtlowice' w

IL V/ Posiedzeniu udział wzięIi człoŃowie Zarządw: Kazirnięrz Urbatlski, _trerzy Frzygoda
Anna Bekas, Jan Kocierz, MańanNowicki.

IIi. Podczas posiedzeni aZarządu:
1, FrzewodniczącY Kazinrierz {Jrbanski rozpoczął posiedzenie ocl pnzywitania

przybyłych członków Zarządw.

i. Fosiedzenie Zarządu, odbyło się w dniu 05.02 ,2a2a r. o godz. 18@ w Zespofle §zkotńo _

Frzedszkolnym ffi 2 w Czechowicach - Dzied,zicach przy r-lt, Folne.j 33.

Strvierdził, iż Posiedzenió Zaruądu Osiedla ,.Renardowice" jest prawomocne,
ponieważ bierze w nirn udział 5 członków.

OdczY'tano Frotokół rlr 112020 z zebrania Zarządw Osiedla ,,Renardowice,, z dmia
08.01.2020 r, i dokonano jednogłośnie jego przyjętia,

4, Frzewodniczącl Podziękował Członkorn Zarządu za pomoc w oigarrizacji
,.WsPÓlnego kolędowania mieszkńcórv Osiedla Renardońce". które odbyło się
25,01 ,2020 r, w godz. od 18a do 20@ w parku na osiedlu ,.Renardowice..

5. Przęwodniczący Zarządu Osiedla omówił:
a) odPowiedŹ Burmistrza Czechowic -Dziędzic na wnioski członków Zarządw

osiedia z posiedzenia,.jakie odbyło się w dniu 04.|2,2019 r..
b) Przebieg spo[kania, które odbyło się w dniu 15.01.2020 w składzie:

łviceburmistrz Paweł Mrowiec, naczelnik IZD Częsława Szczęsny, prezes pWiK
Andrzej RzePka. Prezes PIM Piotr Herczek, mieszkaniec osiedla-..Renardowice,,, , wiceprzewodnicząca zarządu osiedia Anna Bekas i radny
RadY Miejskiej Kazimierz Urbński w sprawie pilnego przystąpienia d;
wYkonania Pro.jektu odprowadzenia wody deszczow,ej vzdńzui. Ńęgi"*ej z ui.
Ligonia, Brzechwy, Gałczyńskiego, Witkiewicza do rzeki Wisły-oraz z ui.
Szkolnej, Okrzei, Wysockiego do Młyrrówki.

c) wizję w terenie z panią projektantk4 w sprar,vie
analizY rnozliwoŚci r,łprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicach:
Łagodna, Fałata, Baczyńskiego lv Czectror,vicach - Dziedzicach,

d) przejęcie przez Grrrinę byłych terenów po kornpanii węglowe.j drogi
dojazdowej do bioku nr27 przy ul. Folnej.

e) Przeniesienie Środków finansowych z rezerv*,ry w kwocie l 000,00 zł na zadanie
,,SPotkanie.integracyjne emerytów, rencistór,v i inwalidów" _ kwota 1 000,00 zł.,

0 przeniesienie środków finansowych z rezerlny, lv kwocie 1 000,00 zł na zadante
,,Spotkanie grilluj z seniorem'' - kwota l 000,00 zł.

6. ZarządOsiedla,.Renardowice'' wnioskuje o:
a) usunięcie nieestetyczliycłi rysunkó,w na murach w skate parku (oatrzącna mur od

strony górki - prawa strona przejścia),
b) naprawę górki w parku,
c) interwenc.ję Strazy Miejskiej na ul, Nrlichałowicza za sklepem żabka w sprawie

zalegających śrnieci.
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7. Zarząd Osiedla..Renardowice" na posiedzeniu rv dniu a5.02.202a r. podjął:
a) Uchił,'ałę nr 1 w spralvie przeniesienia środkórr,finansor.łych z rezenły r.v kwocie

1 000.00 zł na z.adanie .,Spotkarrie integracł,jne emerytów, rencistów i
inrł,alidów-".
Uchrvała została przl,jęta jednogłośnie (5 głosów-za),

b) t]chwała nr 2 lv sprawie przerriesiellie środkór.v finansow1,,ch z rezenł,y w,kwocie
1 000.00 zł na zadanie ..Spotkanie grilluj z seniorem ".
l]clrwała została prz,vjęta jednogłośnie (_5 głosów za).

\łlznaczono dyzur c,złonka Zarządtt na dzień 04.03.2020 r. o godz. t7S (będzie go
pełnił : Kazimierz Urbański).

Ustalono termin następnego posiedzenia ZarząłJuna dzień 04.03.2020 r. o goclz, 18tq.

Zakończęnie po s i edze nia pt zez P rzewcl dni czące go Zaruądu.
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IV.

Sporządził:

Członek Zarządu
Anna Bękas

zatvlierdńł:

Przewodni oaący Zar ządu
Pilżj,! l'|l-" --. . ...':',,.,,.iif ĄDŁJ
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